

Mr. Cooper, for Mr. Corbeil, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0867 and 343-0877 concerning VIA Rail.—Sessional Paper No. 343-9/22D.

M. Cooper, au nom de M. Corbeil, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n^{os} 343-0867 et 343-0877 au sujet de VIA Rail.—Document parlementaire n^o 343-9/22D.

Mr. Cooper, for Mr. Corbeil, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-0876 concerning the ferry service to and from Prince Edward Island.—Sessional Paper No. 343-9/80.

M. Cooper, au nom de M. Corbeil, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n^o 343-0876 sujet du service de transport par traversier desservant l'îles-du-Prince-Edouard.—Document parlementaire n^o 343-9/80.

Mr. Cooper, for Mr. Danis, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-0649 concerning the Canada Labour Code.—Sessional Paper No. 343-9/70A.

M. Cooper, au nom de M. Danis, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n^o 343-0649 au sujet du Code canadien du travail.—Document parlementaire n^o 343-9/70A.

Mr. Cooper, for Mr. Lewis, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0655, 343-0657, 343-0680, 343-0709, 343-0755 and 343-0885 concerning the Royal Canadian Mounted Police.—Sessional Paper No. 343-9/8G.

M. Cooper, au nom de M. Lewis, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n^{os} 343-0655, 343-0657, 343-0680, 343-0709, 343-0755 et 343-0885 au sujet de la Gendarmerie royale du Canada.—Document parlementaire n^o 343-9/8G.

Mr. Cooper, for Mr. Masse, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-0711 concerning Canadian Forces bases.—Sessional Paper No. 343-9/62B.

M. Cooper, au nom de M. Masse, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n^o 343-0711 au sujet des bases des Forces canadiennes.—Document parlementaire n^o 343-9/62B.

Mr. Cooper, for Mr. Mazankowski, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0371, 343-0434, 343-0561, 343-0585, 343-0605, 343-0635, 343-0677 and 343-0720 concerning post-secondary education.—Sessional Paper No. 343-9/46D.

M. Cooper, au nom de M. Mazankowski, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau.—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n^{os} 343-0371, 343-0434, 343-0561, 343-0585, 343-0605, 343-0635, 343-0677 et 343-0720 au sujet de l'enseignement post-secondaire.—Document parlementaire n^o 343-9/46D.

Mr. Cooper, for Mr. Mazankowski, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0571, 343-0572, 343-0880 and 343-0887 concerning Government spending.—Sessional Paper No. 343-9/81.

M. Cooper, au nom de M. Mazankowski, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n^{os} 343-0571, 343-0572, 343-0880 et 343-0887 sujet des dépenses du gouvernement.—Document parlementaire n^o 343-9/81.